
پرسپولیس اگرچه در رقابت های داخلی شروع خوبی داشته و توانسته هوادارانش 
کامی فصل گذشـــته خود را  را راضی نگه دارد اما در لیگ نخبگان نتوانســـته نا
جبران کند و از دو بازی فقط یک امتیاز به دست آورده است. به خاطر همین 
مسئله امشب خیلی باید مراقب باشد که بدون امتیاز زمین را ترک نکند که در 
یادی مواجه خواهد  آن صورت کارش برای صعود به مرحله بعد با اما و اگرهای ز
یدو باز هم در یک بازی حســـاس دیگر اوســـتون اورونوف ستاره  شـــد. خوان گار
ازبک تیمش را در اختیار ندارد و این مسئله طبیعتا به سود پرسپولیس نخواهد 
بود. البته امید عالیشاه شرایط بازی کردن را پیدا کرده و اگر اتفاق خاصی رخ 
ندهد او جایگزین اورونوف خواهد شد. اسماعیلی حلالی، پیشکسوت قرمزها در 
گفت وگو با »فرهیختگان« با تمجید از تیم گاریدو مدعی شد السد تیمی نیست 
که بخواهد در قطر راحت امتیاز از دست دهد و یک بازی فوق العاده سخت در 
انتظار دو تیم خواهد بود. ماحصل این گفت وگو را در ادامه از نظر می گذرانید. 

کلاس و حرفه ای است   السد تیمی با
حلالی در ابتدای صحبت های خود به تیم السد اشاره کرده و گفت: »حریف 
امشب پرسپولیس یکی از تیم های حرفه ای و باکلاس قاره آسیاست. تیمی که 
سال هاست پای ثابت رقابت های آسیایی بوده و همیشه یک حریف سخت و 
قابل احترام برای نمایندگان کشورمان بوده است. بدون شک از لحاظ امکانات و 
داشتن مهره های خارجی گران قیمت این تیم قابل مقایسه با پرسپولیس نیست و 
حتما هم تیم ما در قطر تحت تأثیر امکانات سخت افزاری و نرم افزاری که باشگاه 
السد دارد، قرار گرفته است. امکاناتی که مطمئنا اگر در اختیار پرسپولیس یا کلا 
جوانان ما بود از شرایط الانمان از نظر فنی خیلی جلوتر بودیم. به هر شکل شرایط 
به گونه ای است که تیم های عربی خودشان را از لحاظ امکانات به تیم های سطح 

اول دنیا رسانده اند اما در ایران دنبال یک زمین چمن باکیفیتیم.« 

  پرسپولیس در آسیا بسیار قابل احترام است
پیشکسوت فوتبال کشورمان همچنین عنوان کرد: »من کاری به دهه های گذشته 
تیم های دیگر ندارم. آنچه امروز در قاره آسیا از آن صحبت می شود فینالیست 
یکنان السد  شدن پرسپولیس در چند سال اخیر است. شک نکنید همین باز
یکنان پرســـپولیس را می شناســـند و می دانند که امشب با چه تیم  خیلی از باز
قـــدر و بزرگـــی بازی دارند. پرســـپولیس قهرمـــان 7 دوره از 8 دوره اخیر لیگ برتر 
ایران اســـت و طبیعتا در آســـیا هم به عنوان بهترین تیم ایران شناخته می شود. 
شـــاید فصل پیش پرســـپولیس در آســـیا بد نتیجه گرفت که من بیشـــتر آن را به 
خاطر بدشانســـی می دانم اما این فصل برای دفاع از حیثیت خود راهی لیگ 
نخبگان شـــده اســـت. همان طور که دیدید پرســـپولیس در بازی با الاهلی در 
همان عربســـتان تیم برتر میدان بود، تا جایی که رســـانه های عربســـتانی از تیم 
الاهلی و ســـرمربی اش انتقاد کرده بودند که چرا مقابل پرســـپولیس آنقدر تحت 
فشـــار قرار گرفتند. آن مســـابقه مرا خیلی به آینده تیم در لیگ نخبگان امیدوار 
کور را در تهران شکست دهیم که تیم روز خوبی در  کرد و انتظارم این بود پاختا
یکنان زمین بی کیفیت ورزشگاه  آن مسابقه نداشت. نمی دانم دلیل بد بودن باز
شهر قدس و هوای بارانی بود یا اینکه تیم توسط حریف، خوب آنالیز شده بود. 
در آن مســـابقه پرســـپولیس چه بعد از زدن گل و چه بعد از اینکه دروازه اش باز 

یتم خوبی از خود ارائه نداد.«  شد، هرگز ر

  استراحت برای بازیکنان لازم بود
وی در واکنش به اینکه طولانی شـــدن تعطیلات پرســـپولیس به ضررش تمام 
نخواهـــد شـــد در حالی که الســـد جمعه شـــب در لیگ داخلی به میـــدان رفته، 
خاطرنشـــان کرد: »همان طور که گفتم آنها دارند در مســـیر حرفه ای واقعی قدم 
برمی دارنـــد و همه چیزشـــان روی اصـــول و برنامه ریزی اســـت. پرواضح اســـت 
که فوتبالیســـت های ایرانی در بازی های تحت فشـــار دچار افت می شـــوند و 
پرســـپولیس هـــم بعـــد از چند بازی فشـــرده در بازی های آخرش آن شـــادابی و 

طراوت قبل را نداشت. به خاطر همین اعتقاد دارم تعطیلات دو سه هفته ای 
یکنان پرسپولیس کمک کرد تا خستگی از تن خارج کرده و برای  خیلی به باز
بازی های سخت پیش رو آماده باشند. البته قبول دارم تیم ها همیشه باید در 
یکنان لازم است.  شـــرایط مسابقه باشـــند اما برخی اوقات اســـتراحت برای باز
امیدوارم این استراحت امشب کمک کند پرسپولیس با 3 امتیاز به ایران برگردد 

چون حتی یک امتیاز هم خیلی به کارمان نمی آید.« 

  نبود اورونوف هم بد است، هم خوب
پیشکســـوت پرســـپولیس با اشاره به غیبت اوســـتون اورونوف در بازی امشب 
پرسپولیس با السد گفت: »قدر مسلم نبود اورونوف از بار تهاجمی پرسپولیس 
یتم بازی اش را بهتر  کم خواهد کرد اما در عین حال کمک می کند پرسپولیس ر
یکنی خیلی خوب با قدرت بالای دریبل زنی و سرعت  حفظ کند. اورونوف باز
عالی است که گل های حساسی هم برای پرسپولیس به ثمر رسانده و به نوعی 
کار دربیار بوده است اما در مواقعی او با دریبل زنی و تکروی بی جا تا حدودی 
سرعت و ریتم بازی تیمش را خراب می کند. موردی که حتما مربیان پرسپولیس 
هم به اورونوف تذکر خواهند داد. مسلما تاثیرات مثبت اورونوف خیلی بیشتر 
از تاثیرات منفی اش است و اگر امشب در ترکیب تیم بود می توانست نفوذ های 

خیلی خوبی داشته باشد.« 

  دوست ندارم راجع به ترابی حرف بزنم
حلالی در پاسخ به این سوال که آیا بهتر نبود پرسپولیس برای مهدی ترابی یک 
جانشین خوب در نقل و انتقالات تابستانی پیدا می کرد تا در نبود اورونوف به 
یکنانی را بیاورم  مشکل برنخورد؟ عنوان کرد: »دوست ندارم اسم یک سری از باز
یکنان  که با حالت خوبی از پرسپولیس جدا نشدند. در تیم بزرگ پرسپولیس باز
یـــادی بـــازی کرده اند و اکثر آنها در هر مقطعـــی که قصد ترک این تیم را  بـــزرگ ز
داشتند با احترام به هواداران بدون دردسر جدا می شدند اما متاسفانه یک سری 
یکنان فقط صحبت از تعصب و غیرت می کنند اما به محض اینکه یک  از باز
پیشنهاد مالی بهتر به آنها می شود سر از تیم دیگری درمی آورند. هواداران یک 
بـــار ترابـــی را به خاطر فســـخ قراردادش بـــه خاطر 7 درصد باقی مانده از پولش و 
رفتن به قطر بخشیدند و استقبال خوبی از او داشتند اما او باز هم به خاطر پول 
به حالت بدی از پرسپولیس جدا شد و مسلما هواداران این مسئله را فراموش 
یکن خوب و تأثیرگذاری برای  نخواهند کرد. بدون شـــک ترابی از نظر فنی باز
پرسپولیس بود اما جدایی او و دیگر نفرات از پرسپولیس باعث تضعیف تیم 

نشـــد. آینده نشـــان خواهد داد پرســـپولیس از این جدایی ضرر خواهد کرد یا 
یکنان. خوشبختانه در خط دروازه دروازه بان بهتری نصیب مان شده است.  باز
یکنان خوبی هستند. اگر می شد علی قلی زاده را هم باشگاه  ایوب و ژوائو هم باز
کیفیت تری در اختیار کادرفنی بود. متاســـفانه  یکنان با جذب می کرد الان باز
خیلی از حریفان پرسپولیس به بازی بسته و دفاع فشرده روی می آورند و در این 
یکن خلاق خیلی برای تیم لازم اســـت که هم اکنون اورونوف  مواقع داشـــتن باز

این قابلیت را در تیم دارد.« 

  حرف برانکو را فراموش نمی کنم
وی همچنین در واکنش به این اظهارنظر برانکو که گفته بود باشگاه های ایرانی 
به زودی به باشگاه های آماتوری در آسیا تبدیل خواهند شد، افزود: »صددرصد 
حق با برانکوست. خاطرم هست زمانی که سرمربی امید پرسپولیس بودم به تمرین 
تیم بزرگسالان که برانکو سرمربی اش بود رفتم. دیدم او بر سر یک موضوع بسیار 
کوچک ناراحت اســـت. جریان این بود که از باشـــگاه برای کادرفنی ســـاق بند 
ورزشـــی خواســـته بود که بعد از دو هفته هنوز برای او نیاورده بودند. برانکو هم 
خیلی از این مســـئله ناراحت بود و به من گفت ببین اینجا ما باید بر ســـر چه 
مســـائلی ناراحت باشـــیم و بماند که چه کم و کاســـتی هایی است. اینکه شما 
می گوییـــد برانکـــو گفته باشـــگاه های ایرانی به تیم های آماتـــور تبدیل خواهند 
شـــد قدر مســـلم حق با او بوده اســـت. الان برای برگزاری مســـابقات لیگ زمین 
یم. تیم ملی در اصفهان و آن زمین افتضاح برابر  چمن درســـت و حســـابی ندار
قرقیزستان به میدان رفت. یا خود باشگاه سپاهان به خاطر زمین بد نتوانست 
حریفش را شکســـت داده و راهی لیگ نخبگان شـــود. در این لیگ میلیاردها 
یکنان و مربیان خارجی داده می شود اما اکثر آنها کارایی ندارند و  تومان به باز
کادمی ها  خیلی زود به کشورشان برمی گردند. اگر نصفی از این پول ها را خرج آ
و ساختن ورزشگاه و درست کردن زمین ها می کردیم الان این وضع فوتبالمان 
کیفیت  یکن پرســـپولیس و اســـتقلال نباید زمین تمرین با نبود. الان دغدغه باز
باشد. این یعنی اینکه هیچ یک از مدیران در این 20، 30 سال کار زیر بنایی انجام 
نداده اند و فقط مدیر هزینه بوده اند. 20 ســـال اســـت که می گویم به فوتبال پایه 
یکنی را می بینید سرشار از استعداد است او را حمایت  اهمیت دهید و اگر باز
و کنترل کنید تا به تیم بزرگسالان و تیم ملی برسد اما مدیران فقط دنبال اینند 
یکن خارجی خودشان را در دل هوادار جا کنند. تا  که با جذب فلان مربی یا باز
تی که امروز دچار  زمانی که این روند ادامه داشته باشد 10 سال دیگر هم مشکلا

آن شده ایم به مراتب بیشتر شده است. 

هفته پایانی نیم    فصل نخست رقابت های سوپرلیگ کاراته روز پنجشنبه 26 
مهرماه در سالن شهید افراسیابی برگزار شد و در مهم ترین دیدار نیم فصل 
نخست تیم دانشگاه آزاد پرافتخارترین تیم کاراته کشور در دیداری حساس 
و جنجالی موفق شد در مقابل بیمه تعاون پرستاره و قهرمان فصل گذشته 
با نتیجه 14 بر 13 به برتری برسد و عنوان قهرمانی نیم فصل نخست را به 
خود اختصاص دهد. احمد صافی، سرمربی تیم دانشگاه آزاد در گفت وگو 
با »فرهیختگان« در خصوص برتری حساس این تیم در دیدار مقابل بیمه 
تعاون و ادامه مسیر این تیم در رقابت های فصل جاری صحبت کرد که 

از نظرتان می گذرد. 

با توجه به ترکیب تیم بیمه تعاون شاید کمتر کسی توقع داشت تیم دانشگاه آزاد 
برنده این دیدار لقب گیرد. 

خیلـی خوشـحالم جـواب اعتمـاد مسـئولان دانشـگاه آزاد را بـرای حضـور دوبـاره 
ماننـد فصـول گذشـته در سـوپر لیـگ دادیـم. دانشـگاه آزاد از پرسـتاره ترین، 
پرافتخارتریـن و یکـی از معتبرتریـن تیم هـای کاراتـه در بخـش آقایـان و بانـوان 
اسـت و از طرفـی خوشـحالیم تیم هـای دیگـر بـا سـرمایه گذاری شـور و هیجـان 
ایجـاد می کننـد و تب و تـاب رقابت هـا را بـالا می برننـد کـه بـه نفـع کاراتـه اسـت. 
قبول دارم کمتر کسـی فکر می کرد در تقابل با یک تیم پرسـتاره و حرفه ای که از 
لحاظ سرمایه گذاری خوب عمل کرده است، پیروز شویم. البته این موارد یک 
بخـش اسـت و بحـث فنـی و مدیریتـی بازیکـن بحـث دیگـری اسـت کـه تجربـه 
و دانـش خـود را می خواهـد و خوشـحالم بـا وجـود همـکاران خـوب و بازیکنـان 
جویای نام و تغییرات گسترده ای که در دو سه سال اخیر داشتیم و جوانگرایی 

کردیم به نتیجه رسـیدیم. نشـان دادیم برای موفقیت فقط سـرمایه گذاری کافی 
نیسـت و بحـث روانشناسـی و چیدمـان ترکیـب نیـز مهـم اسـت و بـه لطـف خدا 
و همکاری بچه ها در این مسیر حداقل در دور رفت موفقیت بهتری داشتیم. 

دانشگاه آزاد در شرایطی به پیروزی در این دیدار رسید که سرنوشت مسابقه به مبارزه 
علی کرمی در مقابل صالح اباذری، یکی از بهترین کاراته کاهای کشورمان و جهان 
بستگی داشت و در نهایت با پیروزی کرمی جویای نام، برنده این دیدار لقب گرفت. 
یاد در کاراته مطرح نیست، اما استعداد خاصی در او دیدم. در یک سال  کرمی ز
، سه تمرین مشترک با تیم های دیگر خواستم  گذشته او را زیر نظر داشتم و در دو

که با ما تمرین کند. حتی زمانی که به دانشگاه معرفی اش کردم یک مقدار شبهه 
ایجاد شد. معتقد بودم برای موفقیت باید به یکسری نیروی با پتانسیل و باانگیزه 

اعتماد کرد و او جواب اعتماد ما را داد. 

زمانی که سرنوشت مسابقه به بازی آخر رسید، چقدر امیدوار بودیم که کرمی مقابل 
قهرمان آسیا به برتری دست پیدا کند؟ 

 من این تجربه را در سه دوره داشتم و با سه جوان گمنام، یکی از قهرمانان معتبر 
ایران را مغلوب کرده بودیم. باور یک مربی و ارتباط روانی و عاطفی اگر با ورزشکار 
درســـت برقرار شـــود، می توان شگفتی ساز شد. ورزش جای شگفتی است و در 

ورزش گاهی اتفاقاتی می افتد که فضای ورزش را جذاب می کند و خوشـــحالم 
علاوه بر رشـــته های توپی در رشـــته های انفرادی نیز این اتفاقات می افتد و این 
بار در کاراته برای بازیکن جدید ما افتاد تا اعتماد مجموعه دانشگاه به مربی ای 

که سالیان سال با آنها کار کرده است نیز بالاتر رود. 

در لحظات پایانی مبارزه آخر اتفاقاتی افتاد که حدود 50 دقیقه صدور رای داوران را 
به تاخیر انداخت. در خصوص اعتراض بیمه تعاون صحبت می کنید؟ 

به نظرم کمیته داوران خیلی زمان گذاشت و شاید می خواستند خدای نکرده 
هیچ روزنه ای برای شـــبهه ایجاد نشـــود. اعتقاد داشتیم رای درست صادر شده 
است و وقتی اعتراض شد با کادرفنی، بچه ها و افراد صاحب نظر مشورت کردیم 
و مطمئن شدیم رای عادلانه پیروزی بازیکن ماست. یوسف گرشاسبی، رئیس 
کمیته داوران نیز صبورانه و منصفانه با سه هیئت ژوری صحنه را بررسی کردند 
و درنهایـــت عملکـــرد بازیکـــن ما را تأیید کرد. با این پیروزی قاطعیت برد خود را 

نهایی کرده و قهرمان دور رفت شدیم. 

با قهرمانی نیم فصل نیمی از مسیر قهرمانی رفتید. چقدر به کسب جام در پایان 
فصل امیدوارید؟ 

مـــا امـــروز خوشـــحال ترین تیم لیـــگ کاراته  ایم، اما این پیروزی تمام شـــد و برای 
دور برگشت برنده مفصل خواهم داشت. قطعاً با دکتر لشگری، مسئول ورزش 
دانشگاه آزاد جلسه برای تقویت تیم خواهیم داشت. ما 60 درصد مسیر قهرمانی 
را رفتیم و اگر در دور برگشـــت نیز درســـت ســـازماندهی شـــویم، می توانیم حفظ 

امتیاز داشته باشیم. 

در نیم فصل دوم تغییراتی خواهید داشت؟ 
، سه تغییر عمده خواهیم داشت. قطعاً دنبال یکی از بهترین بازیکن  حتماً دو

کاراته ایرانیم. 

اسماعیل حلالی در گفت وگو با »فرهیختگان«: پرسپولیس برای صعود فرصت امتیاز از دست دادن ندارد

ک است السد تیمی حرفه ای و خطرنا
پرسپولیس به این استراحت نیاز داشت

احمد صافی: 60 درصد مسیر قهرمانی را رفتیم

تجربه و جوانی تیم دانشگاه آزاد بر سرمایه گذاری پیروز شد
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

احتمال چند تغییر در ترکیب پرسپولیس

السد سورپرایز می شود؟
ی هــای ایــن فصــل خــود  پرســپولیس در یکــی از حســاس ترین باز
امشــب در ادامــه رقابت هــای لیــگ نخبــگان و در ورزشــگاه جاســم 
ی 4 امتیــاز  بــن حمــد میهمــان الســد خواهــد بــود. قطری هــا از دو بــاز
ی جــدول غــرب  دارنــد و پرســپولیس هــم از تیم هــای تــک امتیــاز
آسیاســت. در چنیــن شــرایطی سرخپوشــان بــرای اینکــه بــه وضعیــت 
خودشــان در جــدول مســابقات سروســامان دهنــد نیــاز مبرمــی بــه 3 
کــور  امتیــاز دارنــد. قــدر مســلم نماینــده کشــورمان در صورتی کــه پاختا
ــک  ــه ی ــت ب ی می توانس ــاز ــن ب ــرای ای ــی داد ب ــت م ــران شکس را در ته
یــدو در جلســات اخیــرش  امتیــاز هــم دل خــوش باشــد. خــوان گار
ی بــا الســد  کیــد داشــته کــه از بــاز یکنــان بارهــا بــر ایــن نکتــه تا بــا باز
کام در لیــگ  کــه دوســت نــدارد او را مربــی نــا فقــط بــرد می خواهــد؛ چرا
نخبــگان بنامنــد. در همیــن راســتا ســرمربی اســپانیایی در نظــر دارد 
ی هــای قبــل بــه مصــاف  تیمــش را بــا شــکل و شــمایلی متفــاوت بــا باز
الســد ببــرد تــا تیــم حریــف نتوانــد خیلــی راحــت آنهــا را آنالیــز کنــد. 
حضــور احتمالــی مرتضــی پورعلی گنجــی، میــلاد ســرلک و لــوکاس 
ی سرخپوشــان ایجــاد  ژوائــو می توانــد تغییراتــی را حتــی در ســبک بــاز
یدو  کند. نبود اوســتون اورونوف هم مزید بر علت خواهد شــد که گار
ی متفــاوت در خــط میانــی و  بخواهــد از مهره هایــی بــا ســبک بــاز
حمله اســتفاده کند. در این بین ممکن اســت حتی یعقوب براجعه 
یکــن ســرعتی و  یــدو باشــد. باز نیــز یکــی از تعویض هــای مهــم گار
گفتــه نمانــد  تکنیکــی کــه الســدی ها هیــچ شــناختی از او ندارنــد. نا
ی اضافــه شــدن چنــد  یــدو بــرای ایــن بــاز یکــی از برنامه هــای مهــم گار
یکــن تاثیرگــذار در 20 دقیقــه پایانــی اســت. از ایــن رو ممکــن اســت  باز
یکنــان دونــده و جنگنــده در ترکیــب اولیــه سرخپوشــان باشــند و  باز
بــا خســته کــردن خــط میانــی و دفاعــی الســد شــرایط را بــرای آمــدن 

یکنــان تأثیرگــذار در زمیــن مهیــا کننــد. باز

 موسیمانه، استراماچونی درون دارد 
یا ساپینتوی درون؟

سرمربی آفریقایی بدقلق نیست!
استقلال سرانجام تکلیف نیمکت خود را مشخص کرد و هدایت این 
تیم به پیتسو موسیمانه اهل آفریقای جنوبی و 4 دستیار هموطنش 
ســـپرده شـــد. استقلالی ها در ســـال های اخیر با ســـرمربیان خارجی 
متعددی سابقه همکاری داشته اند و بعد از فصل هفدهم رقابت های 
ی نیمکت این  ، استراماچونی و ساپینتو رو لیگ برتر و حضور شفر
تیم، این چهارمین ســـرمربی خارجی استقلالی هاســـت که هدایت 
این تیم را عهده دار شـــده اســـت. نکته قابل توجه در این بین اینکه 
گرچه خروجی این مربیان برای استقلال به دو قهرمانی جام حذفی و  ا
ی با این نفرات  سوپرجام ختم شده، اما از لحاظ نحوه و قطع همکار
ی بوده ایم تا جایی کـــه هیچ کدام از  یه تکـــرار به نوعـــی شـــاهد یک رو
ایـــن نفـــرات بـــا عاقبت به خیری و درنهایت رضایتمنـــدی و تفاهم از 
این باشـــگاه جدا نشـــده و کار تسویه حســـاب هر یک از این مربیان 

خارجی در این سال ها به فیفا کشیده شده است!
در این بین البته شـــفر و ســـاپینتو با تبعات کمتری )پرونده ساپینتو 
هنوز باز است( و استراماچونی با بدترین شکل به کار خود در استقلال 
پایـــان داده تا این ســـؤال پیش بیایـــد در صورتی که در ماه های بعدی 
تفاهم و توافقی بر سر پرداختی های سرمربی آفریقایی ایجاد نشود؛ آیا 
او مثل استراماچونی مسیر ترک ایران را در پیش گرفته و کار را تا انتها 
یافت  ی پیشـــه کرده و بدون در ادامه می دهد یا مثل ســـاپینتو صبور

8 ماه حقوق و دستمزد به کارش تداوم می بخشد.
ی  در این خصوص اما بررســـی پرونده ماســـیمونه در تیم های قبلی و
نشان می دهد این اتفاق یک بار در الاهلی عربستان برای او رخ داده 
و او در ژوئن 2023 پس از اینکه با این تیم به لیگ حرفه ای عربستان 
صعـــود کرد، از ســـمت خـــود کناره گیری می کنـــد و در توضیح دلایل 
جدایـــی خـــود ادعا می کند از ژانویـــه 2023 به بعد، او و کادر فنی اش 
یافت نکرده بودند. البته این سرمربی درنهایت بعد از اتمام  حقوقی در
ی با الاهلی  عربستان تمامی دستمزدش را بدون کشاندن کار  همکار
گرچه  بـــه فیفـــا از تیم عربســـتانی می گیرد تا این موضوع نشـــان دهد ا
استقلالی ها با یک سرمربی جدی و بعضاً خشن مواجهند اما آنقدرها 
ی با باشـــگاه هایی که در کارنامه اش به  این چهره در مســـیر همکار

ثبت رسیده، بدقلق نیست!

اخبار کوتاه
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